
 

 

 

 

 

 

Figur 1: Foto: Victoria Solberg 
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2 STYRETS BERETNING FOR 2024 

Året 2024 har vært et spennende år for GAKK, spesielt med tanke på å realisere Arendal Klatresenter.  

Medlemsmassen har holdt seg jevnt på ca. 400 medlemmer og det har vært mye aktivitet både inne 

og ute.  

Birkenlund og Sør Amfi har kunnet holde åpent som normalt og aktiviteten har vært stor. For styret 

har det meste dreid seg om drift i tillegg til å realisere Arendal Klatresenter. Det er mange små og 

store oppgaver som faller på få styremedlemmer, og behovet er alltid stort for flere personer utenfor 

styret i diverse ansvarsoppgaver. 

Arbeidet med Arendal Klatresenter er godt i gang og to arbeidsgruppene Bygg & sportslig utforming 

og finansiering er etablert. Totalt 13 frivillige fra GAKK er engasjert direkte inn mot Arendal 

Klatresenter. Styret er optimistiske til å starte driften av senteret høsten 2025.  

Vi har mange frivillige som utfører en betydelig innsats for klubben. Vi har faste ansvarlige på barne- 

og ungdomstreningen, instruktører, hallansvarlige, rutesettere og ikke minst våres hallansvarlige. I 

tillegg har vi mange frivillige som utfører de jobbene som vi ikke så godt legger merke til. Dette 

gjelder administrasjon av nøkkelbrikkene til Sør Amfi, økonomisk ansvarlig, revisorer, innkjøp og mye 

mer! GAKK er et miljø der alle skal være velkommen uansett hvem de er og størrelsen på 

lommeboken. Frivillighet er derfor et av våre viktigste ressurser og verktøy for å opprettholde vårt lille 

inkluderende miljø. Takk til alle som bidrar!  

 

Leder, 
Tore Næss  

3 ØKONOMI FOR 2024 

I år viser regnskapet at GAKK har gått med et overskudd på kr 288 516. 

Samlede kostnader er kr 279 792. Ingen store utgiftsposter i år. 

Inntekter på kr 568 308 består blant annet av kontingent kr 314 080, kurs kr 67 218, samt 

tilskudd fra Olympiatoppen/Lokale aktivitetsmidler kr 174 083. 

Anbefaler ingen endring av medlemskontingenten neste år. Kontingenten ble endret 2024. 

Saldo på konto er kr 957 278 per 31/12 2024. 

GAKK hadde 443 betalende medlemmer i 2024, en nedgang på 40 medlemmer siden i fjor. 

Revidert regnskap er vedlagt sakspapirene. 

Økonomiansvarlig, 

Morten Kuvik 

 

 



4 BIRKENLUNDHALLEN, ARENDAL 2024 

Buldreveggen i Birkenlundhallen har vært åpen tirsdager og torsdager, fra januar til juni og 
fra september til desember 2024. Utenom dette har det vært sporadisk åpent, annonsert på 
Facebook. Ca 25-30 personer, i alle aldersgrupper, møter opp jevnlig. Moonboardet blir også 
mye brukt.  

I forkant av Sørlandscupen første helgen i oktober ble det satt nye buldreproblemer, av 
innleid skruer.  

Vi trenger flere klatrevakter, det er mange faste klatrere der som oppfordres til å ta noen få 
vakter i løpet av sesongen.  

TUSEN TAKK til alle som har vært vakt og hjulpet til med annet dugnadsarbeid i 
Birkenlundhallen i 2024!! Dere er fantastiske! 

 

Hallansvarlig Birkenlund, 
Maria Rasmussen 

 

5 SØR AMFI, GRIMSTAD 2024 

Klatreveggen på Sør Amfi Grimstad har holdt åpent hele året, med klatrevakt hver tirsdag og 
torsdag. Medlemmer med nøkkel har kunnet åpne hallen hele året, og ordningen med 
annonsering og påmelding på Excel-arket har gått som normalt. 

Nye ruter ble skrudd opp i slutten av november.  

Enkelte er også flinke til å annonsere på Facebook når de holder hallen åpen. 

Vi har behov for mange frivillige til å ta hallvakter mot høsten. håper så mange som mulig 

kan melde seg  

 

 

 

 

Hallansvarlig Grimstad, 

Markus Egeland  

 



6 KURS & OPPLÆRING 2024 

I 2024 har vi holdt topptaukurs første torsdag i hver måned, unntatt ferier, og brattkortkurs nå 
og da etter behov. Det ble holdt ni topptaukurs, hvorav fem av dem var fullbookede med ti 
deltakere. Vi holdt fem brattkortkurs, med 2-7 deltakere. Det har også vært holdt ett inne til 
ute-kurs. 

Vi startet året med instruktørsamling med middag, hvor vi satte opp kurs for vårhalvåret, 
pluss det første kurset etter sommerferien. I august hadde vi ny samling hvor vi satte opp 
kursliste for høsten, pluss det første kurset på nyåret. Denne ordningen fungerer veldig fint, 
så det fortsetter vi med. 

Takk til alle mine med-instruktører for innsatsen i året som gikk. 

 

Kursansvarlig, 

Renate Andersen 

 

 

7 UNGDOMSGRUPPA  2024 

Ungdomsgruppen ble reetablert i 2024 med en ny modell for deltakelse. Det er ikke lengre 
faste plasser, med venteliste, men til hver trenging er det plass til ti deltakere og det er først 
til mølle. Det er trening hver onsdag 17:30-19:30, unntatt uker med skoleferie. Trening 
administreres via Spond.  

Med start våren 2024 har det vært ca 8 deltakere per trening, med en total gruppe i Spond på 
ca 30 ungdommer. I løpet av 2024 var det prioritert å få alle deltakere på top-tau kort, og i 
løpet av 2025 er ambisjonen brattkort. Målet er å kunne lede enklere ruter på Tårnet Over 
Agder til utesesong 2025.  

Det er fortsatt kapasitet i gruppen, og nye deltagere er velkomne. Det er ikke krav om top-tau 
kort for å delta, men det er forventet at kompetansen kommer på plass fortest mulig eller ved 
neste kursanledning.  

Det har ikke vært fokus på konkurranse i ungdomsgruppa, men målet er å promotere og stille 
til Sørlandskuppen.  

Marka Friluft har ved tre anledninger besøkt ungdoms-klatringen, og har derved kunnet tilby 
klatring som en del av deres aktivitet.   

Kristiansands klatreklubb (CKK) har invitert ungdomsgruppen i GAKK å delta ved to dagers 
ungdomssamling i Kristiansand 26-27 April. Arrangementet inneholder både økter innendørs 
(SKS og Klatreverket) og ved felt i Kristiansandsområdet. Påmelding administreres via 
Spond. 

 

Ansvarlig ungdomsgruppen 

Alexander Sellerholm 



 

8 BARNEGRUPPA  2024 
I 2024 fortsatte vi med det populære, åpne klatretilbudet som ble etablert høsten 2022. For å 
sikre en god og trygg opplevelse for alle, deler vi mandagene inn i to puljer à én time, med 
maksimalt ti barn og deres foresatte per pulje. Vi bruker Spond for å kommunisere med 
foreldrene. Hver pulje har en ansvarlig klatrevakt. Totalt har vi seks aktive vakter, og vi jobber 
kontinuerlig med å rekruttere flere fra foreldregruppen. 

Vi forventer at barneaktivitetene fortsetter i samme spor i 2025. Barnegruppen teller 175 
medlemmer, inkludert barn og voksne, men kun en brøkdel av disse er aktive. Jeg planlegger å 
renske medlemslisten på Spond i løpet av andre kvartal 2025. 

Klatrekompetansen blant foreldrene som sikrer sine egne barn, vurderes som lav. Mange trenger 
veiledning, spesielt i starten, noe som gjør tilstedeværelsen av klatrevakter helt nødvendig. 

Vårsesongen 2024 ble avsluttet med klatring på tårnet Over i Lillesand, og høstsesongen med et 
besøk til Sørlandets klatresenter. Begge arrangementene var vellykkede og hadde god 
deltakelse. 

Ansvarlig barnegruppa 

Simón López 
 

 

 

9 ARENDAL KLATRESENTER 

Det ble gjennomført ekstraordinær generalforsamling 25. september 2024 der det ble 
bestemt at GAKK kan bruke sine oppsparte midler til å realisere Arendal Klatresenter i 
lokalene til Nå-padel. I ettertid er det etablert arbeidsgrupper innenfor ansvars områdene 
bygg & sportslig utforming og finansiering. Totalt 13 medlemmer av klubben bistår med 
frivillig innsats inn mot arbeidsgruppene.  
 
Arbeidsgruppen bygg og sportslig utforming har utført en utmerket jobb. Planer for bygging 
av etasje-skille og nødvendig infrastruktur er ferdig og selve jobben kan starte allerede i uke 
11. Kontrakten med Artic Wall som leverandør av selve klatreveggen er ferdig utarbeidet og 
klar til signering.  
 
Arbeidsgruppen som jobber med finansiering har søkt om økonomisk støtte fra Sør-fondet 
(750K) som ble avslått. I tillegg er det søkt om totalt 1.450 millioner som er under behandling 
og vil bli svart på innen rimelig tid. Dette gjelder Agder sparebank (400K), 
Sparebankstiftelsen sør (650K), Fylkeskommunen pott til tilskudd til styrking av frivillig 
aktivitet og deltakelse (300K) og Tilskudd til kultur- og idrettstiltak (100K).  Prosessen med å 
søke midler innebærer å klartlegge mulige tilskuddsordninger og vilkår for vurdering av 
søknader, gå i dialog med deres kontaktperson for deretter å sende søknaden. 
 
I tillegg til søkte midler har vi per dags dato kr 24 794,- innsamlet på Spleis.   
 



Selve finansieringen av Arendal klatresenter er en krevende jobb, men vi er positive til å 
komme i mål innen rimelig tid og ser på det som høyst realistisk at Arendal klatresenter 
ferdigstilles innen høsten 2025. Mer info om Arendal klatresenter i eget dokument publisert 
på innkallingen til årsmøtet.  
 
Tore Næss & Anders Rasmussen 
 
 

10  STYRETS PLAN FOR 2025 

Styrets plan for 2025 er å ferdigstille Arendal Klatresenter og etablere en sunn og god drift for 

senteret. I tillegg skal driften av klubben i sin helhet prioriteres slik som før.  

Overordnet har vi fokus på å involvere og legge til rette for frivillig innsats. Styret har som 

utgangspunkt en JA holdning til tiltak som styrker vårt klatremiljø, hva enn det måtte være.  

Mindre tiltak som skal prioriteres i 2025 er en ny nettside som er mer tilpasset brukere av våres 

idrettsanlegg, utendørs klatrefelt, kurs & opplæring mm. I tillegg ønsker vi å mer legge til rette for at 

nye medlemmer blir tatt godt imot i klubben, finner den informasjonen de trenger etc.  

Styret 

 

11  BUDSJETT FOR 2025 

Det er ikke planlagt noen store investeringer i 2025 annet enn å ferdigstille Arendal Klatresenter. Mer 

eller mindre faste utgiftsposter som halleie, honorarer, diverse driftsutgifter og innkjøp, og 

rutesetting utgjør størsteparten av utgiftene også i 2025 og holdes uendret ift. regnskapet for 2024. 

To utgiftsposter er nedjustert ift. 2024 regnskapet og det gjelder henholdsvis 4210 kjøp av utstyr 

(nedjustert til 20K) og 6860 møter kurs & oppdateringer (nedjustert til 50K). Tallene i budsjettet 

under er hentet fra regnskapet for 2024, foruten de to utgiftspostene som er nedjustert og kjøp av 

klatrevegg til 2 millioner.  Vi har ikke budsjettert med støtte fra  

 

Budsjett for 

2025     

     

  År   

  2 025 2024 Merknad 

Inntekter     

3410 Tilskudd 0,00 kr   

3415 
Norges 

Idrettsforbund-Olympis

k 174 083,00 kr   

3930 Medlemskontigent 314 080,97 kr   



3945 Klatre/Kurs inntekter 67 218,40 kr   

3948 
Lotteri,bingo, 

grasrotandelen 9 330,25 kr   

3990 Diverse inntekter 3 596,00 kr   

 Sum driftsinntekter 568 308,62 kr   

     

     

     

DriftsKostnader     

4210 Kjøp av utstyr 20 000,00 kr 39 451,89 kr Justert ned fra 39,4K året fra året før 

 
Kjøp av klatrevegg og 

montering 2 000 000,00 kr   

 Sum varekjøp 2 020 000,00 kr   

     

6300 Leie lokaler 52 660,00 kr   

6301 Nøkkelbrikker 5 221,19 kr   

6550 Driftsmateriale 4 735,70 kr   

6700 Regnskapshonorar 3 786,00 kr   

6701 Honorarer 16 500,00 kr   

6810 
Data/Internett 

kostnader 7 190,00 kr   

6860 
Møte, kurs, 

oppdateringer 50 000,00 kr 
108 747,66 

kr Justert ned fra 108K fra året før. 

7400 Kontigenter 10 960,00 kr   

7415 
Støtte til deltakere i 

nasjonale konkurranser 5 000,00 kr 4 803,00 kr  

7420 Gaver og premier 8 250,00 kr   

7500 Forsikring 6 648,00 kr   

7770 Omk bank gebyrer 1 627,61 kr   

7790 Andre kostnadter 9 211,00 kr   

 Sum driftkostnader 181 789,50 kr   

     

 Totale utgifter 2 201 789,50 kr   

     

 

Driftsresultat inkl. 

anskaffelse av vegg til 

Arendal Klatresenter 
−1 633 480,88 

kr   

     

     

 

Driftsresultat ekls. 

innkjøp av vegg til 

Arendal Klatresenter 366 519,12 kr   

 

Styret 


	Årsberetning 
	1INNHOLD 
	2STYRETS BERETNING FOR 2024 
	3ØKONOMI FOR 2024 
	4BIRKENLUNDHALLEN, ARENDAL 2024 
	5SØR AMFI, GRIMSTAD 2024 
	6KURS & OPPLÆRING 2024 
	7UNGDOMSGRUPPA  2024 
	8BARNEGRUPPA  2024 
	9ARENDAL KLATRESENTER 
	10 STYRETS PLAN FOR 2025 
	11 BUDSJETT FOR 2025 

